
Referat af generalforsamling i Vallensbæk Lærerkreds  

fredag d. 24. marts 2023 

 

1. Valg af dirigent 

Vallensbæk Lærerkreds foreslår Mariann Kejser som dirigent. Hun blev valgt. 

Mariann erklærede, at generalforsamlingen er lovlig indvarslet (skal indrykkes i bladet 

Folkeskolen mindst 3 uger). Der blev desuden valgt to stemmetæller. 

 

2. Beretning 

Merete fremlagde sin mundtlige beretning. Hun kom blandt andet ind på: 

- ”Sammen om skolen”: Et ønske om at udvikle folkeskolen i et samarbejde. Ambitionen 

er, at ”Sammen om skolen” skal understøtte den nationale og lokale skoleudvikling i et 

samarbejde præget af tillid og ejerskab på alle niveauer. Lokalt har vi et godt 

samarbejde med forvaltning, BUPL og Skolelederforeningen – men vi mangler det 

politiske niveau. Vi arbejder på det, men der er et stykke vej endnu. 

- ”Møde med borgmesteren”: Formand og næstformand har for 14 dage siden været til 

møde med borgmesteren. Her blev der blandt andet snakket om trivsel, inklusion, 

forældre, basisdansk og projekter.  

- Samarbejde: Vi har et godt samarbejde med børne- og ungechef Jakob Bjerre, 

Skolelederforeningen (formand: Mette Juul) samt trio’erne på skolerne. Her er der 

blandt andet et samarbejde omkring rekruttering og fastholdelse samt skoleplan. 

- Inklusion: Vi oplever stadig flere børn, som har svært ved at være i klasserummet, og 

det har stor betydning for elevernes trivsel og faglighed – ligesom det selvfølgelig også 

påvirker lærerne. 

- Økonomi: Der er lavet en stram økonomiaftale, som presser kommunerne.  

- I Vallensbæk skal vi umiddelbart ikke spare på børne-og unge området, men der er 

noget i budgettet, som ikke helt passer i forhold til løn- og prisfremskrivningen… og 

bekymringen er, at regningen havner på skolerne. 

- Kredsstyrelsen: TR på Pilehaven, Stefan Brixstein, har valgt at stoppe. Stor tak til Stefan 

for hans indsats – og velkommen til Maria, som har overtaget Stefans opgave. Også 

velkommen til Mille, som har overtaget AMR/TR-suppleant-rollen. Merete sagde en 

stor tak til hele kredsstyrelsen for deres samarbejde. 

- Kontorfællesskab: Brøndby Lærerforening er flyttet ind i ”vores” hus, som vi jo deler 

med Glostrup. Det giver mange fordele i forhold til sparring, økonomi og 

sagsbehandling. 

- Frikøb i Vallensbæk: Vores frikøbstimepris er fra 1. januar steget fra 244 kr. til 290 kr., 

og det kommer til at få stor betydning for vores økonomi, hvilket kommer til at kunne 

ses i vores budget for 2023. 

- OK-arrangement tirsdag d. 25. april på kredskontoret. Alle er inviteret. 

Undervejs i beretningen blev der stillet spørgsmål fra medlemmerne, som blev besvaret.  

Beretning er enstemmigt vedtaget 

  



3. Indkomne forslag 

Der er ikke kommet nogle forslag. 

 

4. Regnskab – herunder status 

Maria fremlagde regnskabet. Vi er kommet ud af året med et overskud på godt 50.000 kr., 

som er ca. 45.000 kr. mere end budgetteret. 

 

Regnskabet blev godkendt. 

 

5. Fastsættelse af ydelser til kredsstyrelsesmedlemmer 

Følgende ydelser blev vedtaget: 

 

  
Vederlag i 00 
kr. 

Vederlag i 21 
kr. 

Vederlag i 22 
kr. 

Vederlag i 2023 
kr. 

Formand     49.500,00 kr.      69.914,34 kr.      72.118,18 kr.           73.953,89 kr.  

Næstformand+Kasserer     18.252,50 kr.  25.780,03 kr.     26.592,67 kr.           27.269,56 kr.  

TR 1       5.587,50 kr.  7.891,85 kr.       8.140,61 kr.  
            8.347,83 
kr.  

TR 2       5.587,50 kr.        7.891,85 kr.        8.140,61 kr.  
            8.347,83 
kr.  

TR 3       5.587,50 kr.        7.891,85 kr.        8.140,61 kr.  
            8.347,83 
kr.  

TR 4       5.587,50 kr.                    -   kr.        8.140,61 kr.  
            8.347,83 
kr.  

Vederlag i alt    90.102,50 kr.   119.369,92 kr.   131.273,31 kr.  134.614,76 kr.  

 

6. Budget og fastsættelse af kontingent 

Maria fremlagde kredsens budget, hvor der budgetteres med et underskud på knap 50.000 

kr. grundet den forhøjede frikøbstimepris. Hele kredsstyrelsen går ned i frikøb fra 1.august, 

og derfor vil man i 2024 kunne se, at vi næsten kommer til at gå i 0 – og derfor er der også 

lavet et udkast til budget i 2024. 

 

Budgettet blev vedtaget. 

 

Kredsen foreslår, at kontingentet forbliver uændret. Det blev vedtaget, og det betyder, at 

kontingentet er således: 

 

  

 

 

Fraktion:  DLF’s andel:  Kreds 9’s andel:  I alt:  

1 – 3  223 kr.  371 kr.  594 kr. 

4  75 kr.  73 kr.  148 kr.  

6 98 kr.  59 kr.  157 kr.  



7. Eventuelt 

Der blev spurgt ind til Chatbots, og om der kom et samarbejde med KL og DLF omkring 

dette. Merete skubbede spørgsmålet over til Regitze       


